

Title (en)
Fastening device for a drawer front

Title (de)
Befestigungseinrichtung für Frontplatten

Title (fr)
Dispositif de fixation de panneaux frontaux

Publication
EP 0737430 A2 19961016 (DE)

Application
EP 96101777 A 19960208

Priority
DE 29506228 U 19950411

Abstract (en)

The fixture attaches a front plate (12) to a drawer (10) in a piece of furniture. The drawer has side mountings (20,22) which slide within one another and are tensioned vertically against each other to fix the front plate in the desired horizontal position. The mountings have a positioning device to locate them vertically. The positioning mechanism has a spindle drive which acts directly on the front plate side mounting. The drive engages the mounting and the horizontal mounting guide. The other mounting is a slide which moves in a vertical direction and which is tensioned and independent of the drive.

Abstract (de)

Befestigungseinrichtung für eine Frontplatte (12) an einem Möbelauszug (10), mit Frontplatten- und auszugseitigen Beschlagteilen (20, 22), die horizontal gegeneinander verschiebbar sind und zur Fixierung der Frontplatte in der gewünschten horizontalen Position vertikal gegeneinander vorgespannt sind, und mit einem Verstellmechanismus zum vertikalen Verstellen der Beschlagteile (20, 22) relativ zum Möbelauszug (10), dadurch gekennzeichnet, daß der Verstellmechanismus ein direkt zwischen dem Möbelauszug (10) und dem frontplattenseitigen Beschlagteil (20) wirkender Spindelantrieb (24) ist, der über horizontale Führungen (58, 60) mit diesem Beschlagteil (20) in Eingriff steht, und daß das auszugseitige Beschlagteil ein unabhängig von dem Spindelantrieb entgegen der elastischen Vorspannung in vertikaler Richtung verschiebbarer Schlitten (22) ist.
<IMAGE>

IPC 1-7
A47B 88/00

IPC 8 full level
A47B 88/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
A47B 88/956 (2016.12); **A47B 2210/02** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT DE ES FR GB IT SE

DOCDB simple family (publication)
DE 29506228 U1 19960808; EP 0737430 A2 19961016; EP 0737430 A3 19980715

DOCDB simple family (application)
DE 29506228 U 19950411; EP 96101777 A 19960208